
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 10. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 469

Vil ministeren oplyse, hvor meget der hvert år frem til 2025 og varigt er reser-

veret til sikring af gode rammebetingelser i dansk erhvervsliv jf. Nordsøafta-

len? Ministeren bedes i forlængelse heraf bekræfte, at dette beløb ikke er ind-

regnet i den seneste opgørelse af råderummet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Benny.Engelbrecht@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen

formand
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